
 
 

 

Årsberetning for Freimarkas Venner for 2024  

 
1.0 Innledning 

Freimarkas Venner er en frivillig organisasjon som jobber for å bevare og fremme Freimarka som et 

verdifullt og tilgjengelig friluftsområde for alle. 2024 har vært et år preget av høy aktivitet og positiv 

utvikling. Vi har gjennomført flere vellykkede prosjekter i samarbeid med frivillige, 

samarbeidspartnere og grunneiere med mål om å tilrettelegge for friluftsliv for alle og øke 

bevisstheten om Freimarkas verdi som naturområde. 

 

I denne årsberetningen presenterer vi en oversikt over de viktigste aktivitetene vi har gjennomført, 

og de økonomiske resultatene fra året. Vi takker alle som har bidratt til at 2024 har vært et år med 

fremgang, og ser frem til å fortsette vårt arbeid for å sikre Freiøya som en trygg og tilgjengelig 

naturperle for fremtidige generasjoner.  

 

 

2.0 Styrets beretning 

 

Styrets sammensetning 2024 

Leder Lars Ola Fiske 

Nestleder Siw Toril Kjørsvik 

Styremedlem Målfrid Gullstein 

Styremedlem Rune Nordvik 

Styremedlem Toivo Brennløkken 

Varamedlem Leif Furre 

Varamedlem Espen Holten Baafjord 

Varamedlem Torunn Skjølsvik 

 

• Det er avholdt 5 styremøter (1 telefonisk) i 2024 og 25 saker er behandlet.  

• Kontakten mellom styremedlemmene gjøres i hovedsak pr epost.  

• Styrets leder har ansvaret for den daglige driften av FV og holder styremedlemmene løpende 

orientert gjennom epost og muntlig kommunikasjon i tillegg til sakspapirer og handlingdplan.  



 
 

• Det er opprettet sky-lagring av dokumenter. Forberedelse til styremøtene har delvis vært gjort 

ved muntlig kommunikasjon med styremedlemmene eller av leder.  

• Møteinnkallinger og sakspapirer senes ut en uke før møtet.  

• Alt administrativt arbeid gjøres på dugnad.  

• Flere styremedlemmer har deltatt på befaringer i Freimarka knyttet til større prosjekter, for å ha 

et godt og opplyst beslutningsgrunnlag. 

 

Samarbeid med andre 

2024 har vært et aktivt år, hvor Freimarkas Venner har hatt et godt og fruktbart samarbeid med 

andre. Her vil vi fremme: 

• Samarbeid med Rensvik Velforening i forhold til store deler av klopping over Veltersteinmyra. 

• Samarbeid med Ørnvika og Ånes Velforening. Løypelaget til velforeninga og dugnadsgjengen til 

Freikollheis sammen med ansatte i Freikollheis har stått for oppkjøring av skiløypene. 

• Hanne Flatsetøy og Per Inge Storvik ved kulturkontoret er en viktig ressurs for Freimarkas Venner 

når det gjelder søknader om spillemidler/kommunale tilskudd etc.  

• Det er inngått avtaler 18 grunneiere i forbindelse med klopping, gapahuker og lavvo. 

•  Vi har hatt et meget fruktbart samarbeid med MELLOM AS og deres entreprenør OnLinje AS. 

Dette har gjort at kloppeprosjektet kunne realiseres.   

 

 

3.0 Medlemsutvikling 

Freimarkas Venner hadde ca. 400 betalende medlemmer i 2024, en økning på nesten 50 % fra 207 i 

2023.  

Det er gjort et omfattende dugnadsarbeid for å rekruttere og beholde medlemmer i 2024: 

• Alle betalende medlemmer i 2023 har blitt registrert i vårt nye regnskapsprogram med 

formål om å få bedre oversikt over medlemsmasse, samt kunne sende ut 

medlemskontingent årlig med frivillig innbetaling. 

• Høy aktivitet i sosiale medier (Facebook) for å spre informasjon om arbeidet vårt og hvordan 

dette kommer friluftsfolk til gode. Dette handler om merkevarebygging. 

• Det er satt opp skilt i gapahuker og ved rasteplasser, med oppfordring til å melde seg inn i 

Freimarkas Venner. 

• Flere positive artikler i lokal media om våre prosjekter. 

 



 
 
 

4.0 Aktiviteter og prosjekter 

Vi vil trekke frem våre hovedaktiviteter og prosjekter gjennom 2024: 

Helårs turvei Setervatnet rundt 2021/2024: 

Ferdig, men noe uavklart i strandsonen. Avventer tilbakemelding fra Kristiansund Kommune, Plan 

og Bygg.  

Ny bru over Freielva (Prestmyra) 

Bro og rasteplass ble fullført våren 2024. Vi er stolte av resultatet. Takk til Leif som organiserte 

arbeidet fra høsten -23. 

Skogvoll turløype 

Fullført 2024 

Klopping Rensvik – Setervatnet og Drabo-Breiliskaret samt Flatsetmarka 

Klopplegging av eksisterende stier over våte partier, samt etablere rundløype Hoel- Breiliskaret-

Veltarsteinmyra i samarbeid med Rensvik Velforening og Ørnvika og Ånes Velforening. Også et 

svært godt samarbeid med Mellom og OnLinje om heli-lift av plank. Prosjektet er fortsetter i 2025.  

Skogrydding og kantslått 

Rydding av skitraseer, ca. 7km. 25 000kr i bidrag fra sponsorer.  

Skitraseer generelt 

Små vedlikeholdsarbeider samt grusing av deler av rundløypa Prestsetra rundt oppi Skjenstødalen 

utført i 2024. Veien Setervatnet-Iverplassdammen (Brattåsskaret) fullført sist vår (spillemidler). 

Drabovannet gapahuk 

Sett i lys av tilgang til helikoptertransport besluttet styret å kjøpe inn en gapahuk som byggesett 
fra Tømmervåg Tre på Tusna. Materialene ble flydd opp i to bunter i november. Montering blir 
våren -25. 

Utvikling av nettside og registering av turmål/turforslag på UT.no 

For å kunne synliggjøre prosjekter og aktiviteter for medlemmer, sponsorer og andre 

samarbeidspartnere har vi startet arbeidet med å oppgradere nettsiden vår. Vi er også i gang med 

å registrere turmål og turforslag i UT.no, for å tilgjengeliggjøre våre mest populære turer. 

Skilting 

Sette opp stedsnavnskilt og retningsskilt med utgangspunkt i navneregistreringer i 1990 samt 

offentlige kart. Arbeidet videreføres i 2025 med skilting mellom Setervatnet, trafo ved 

Stangarhaugen og Hoel (Skogvang). 

Utbedring av lysløypa, Prestmyra 

FV vil utrede muligheten til å oppgradere lysløypa, eller deler av den, til universell standard.  



 
 

 

Det er utført ca. 1700 dugnadstimer i 2024.   

Skogvoll turvei:    20 

Bro over Freielva:   100 

Skitraseer    20 

Administrasjon/arbeidsledelse:  500 

Kartlegging og oppsetting av skilting: 20 

Arbeid med lagerlokale i drivhus: 80 

Klopping (ca 4500 m plank i 2024) 1000 (1500 m legges i 2025) 

Utvikling nettside og UT.no 30 

Div:     150  

 

Hovedprosjekter i 2025: 

Fullføre klopping ved Freivatnet, Kjerringvatnet, Drabovatnet, Mehaugtjørna og i Flatsetmarka 

Bygge gapahuk ved Drabovatnet 

Restaurere Kraftlaghytta 

Reise lavvo ved Freivatnet 

Utbedre lysløypa, hele eller deler av, til universell utforming. 

Markere 10-årsjubileum. 

 

Det er etablert ei handlingsplan 2023-2026 som rulleres kontinuerlig. 

 

5.0 Økonomi og prosjektregnskap. 

Det vises til Årsregnskap 2024.  

Freimarkas Venner har i 2024 gått over til å bruke et integrert regnskapsprogram mot foreningens 

nettbank i Sparebank 1 Nordmøre. Vi har gode erfaringer med dette, da det gir sanntid oversikt og er 

tilgjengelig for flere styremedlemmer.  

 

Gaver og tilskudd. 

Freimarkas Venner har mottatt Kr 25 000 fra Varig Forsikring. 

FV takker for bidraget. 

Minnegaver 

Minnegaver markeres med en sittebenk med avdødes fornavn varig merket. 



 
 

 

6.0 Takk og anerkjennelse 

Vi vil rette en varm takk til alle våre frivillige, medlemmer og samarbeidspartnere for deres 

uunnværlige bidrag i 2024. Uten deres engasjement, tid og ressurser ville vårt arbeid for Freimarka 

ikke vært mulig i så stort omfang. Vi setter stor pris på den entusiasme og innsats som har blitt lagt 

ned i våre prosjekter. Vil trekke spesielt frem det engasjement som har vært vist av Ørnvika & Ånes 

Velforening og Rensvik Velforening. Videre takker vi Edvin Bakken i Aeb AS som har hjulpet oss med 

dokumentasjon og flere søknader til det offentlige. For Freimarkas Venner med liten administrasjon, 

har det vært av uvurderlig hjelp i forhold. til byråkratiet som stadig griper om seg. 

 

Takk til alle som har deltatt, støttet oss og jobbet for å bevare og fremme Freimarka som en 

naturperle for alle. Vi ser frem til et fortsatt sterkt samarbeid i årene som kommer. 

 
Frei 14.03.2024  

Styret 


